
Van: Martijn van de Ven <martijn.vandeven@s-hertogenbosch.nl> 
Date: di 12 mei 2020 12:27 
Subject: Binnenstadsring Koningsweg - stand van zaken 
To: Martijn van de Ven <martijn.vandeven@s-hertogenbosch.nl> 
 
 

Beste allen, 
  
Het is alweer van begin februari geleden dat wij elkaar gesproken hebben over de 
herinrichting van de Binnenstadsring, fase Koningsweg. Ik ontving enkele vragen 
naar de stand van zaken, met als gevolg dat ik u allen via deze weg gelijktijdig 
informeer. 
  

In ons overleg van 3 februari hebben wij een ontwerp gepresenteerd. Hierop hebben alle aanwezigen 
gereageerd, zowel tijdens het overleg als in de weken er na. Wij hebben alle reacties verzameld en 
hierover gesproken met de wethouder. Uit dit overleg met wethouder bleek de behoefte aan meer 
informatie over het ontwerp en de variant waarbij het parkeren aan het fietspad blijft. Om deze 
reden gaat een onafhankelijk bureau de varianten doorlichten. Het is de verwachting dat we met die 
extra informatie een goed onderbouwde afweging kunnen maken. 

We verwachten binnen enkele weken de resultaten van het bureau. Op basis hiervan bekijken we 
welke stappen we gaan zetten. Uiteraard houden we u allen hiervan op de hoogte. 

  
Ik hoop u allen hiermee weer up-to-date te hebben gebracht. Mocht u vragen 
hebben, schroom dan niet deze te stellen. 
  
Met vriendelijke groet, 
Martijn van de Ven 
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